

Date: 01 August 2023

تاريخ: 01 أغسطس 2023

To/ Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates

السيد / حامد أحمد علي المحترم،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Salik Company (PJSC)

الموضوع: شركة سالك (ش.م.ع.)

Board of Directors Meeting Disclosure by Circulation

الإفصاح عن موعد اجتماع مجلس الإدارة بالتمرير

With reference to the above subject, kindly be informed that Salik Company PJSC's Board of Directors will consider resolutions by circulation on Thursday, 10 August 2023 at 3pm to approve the following:

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، نحيط سيادتكم علماً بأن مجلس إدارة شركة سالك ش.م.ع بصدد اتخاذ قرارات بالتمرير وذلك في يوم الخميس الموافق 10 اغسطس 2023 في الساعة الثالثة ظهراً لاعتماد ما يلي:

1. Condensed interim financial statements for the three and six-month periods ended 30 June 2023.
2. Distribution of interim Cash Dividends for the first half of the financial year 2023, as per authorization granted by shareholders in the General Assembly Meeting held on 6 April 2023.
3. Normal business activities.

1. البيانات المالية المرحلية الموجزة لفترتي الثلاثة أشهر والستة أشهر المنتهيتين في 30 يونيو 2023.
2. توزيع أرباح نقدية مرحلية وذلك عن النصف الأول من السنة المالية 2023، بموجب التفويض الممنوح من المساهمين في اجتماع الجمعية العمومية المنعقد في 6 أبريل 2023.
3. أعمال الشركة الاعتيادية.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



إبراهيم سلطان الحداد

الرئيس التنفيذي

Ibrahim Sultan Al Haddad

Chief Executive Officer